

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-04-04

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:04

§ 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Wilma Markholm, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreyä Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Zuzan Ismail, proinspector (adjungerad utan rösträtt)

§ 3 Val av mötesordförande

Wilma Markholm väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Beatrice Gustafsson väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

§15 Beslut: GAIUS budget läggs till i dagordningen.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-03-28).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har varit i Karlstad på JURO möte och på en efterföljande bankett. På mötet lyftes främst psykisk hälsa och AI. De diskuterade om att eventuellt skapa arbetsgrupper inom dessa ämnen men kom fram till att inom AI finns det inget konkret att arbeta med just nu. De vill även etablera JURO mer uppåt och brett så att det tas på större allvar och att man därmed kan vara med och påverka i ännu större utsträckning. Slutligen kom de fram till att skapa två arbetsgrupper där en ska jobba med frågan om psykisk hälsa och den andra ska arbeta med att etablera JURO. Han var även med när vaktmästeriet monterade TV i JF-rummet. Nu är det bara några små justeringar som behöver fixas för att den ska fungera. Han har även presenterat sig på GAIUS första möte.

Vice Ordförande

Vice ordförande var också med i Karlstad och närvarade på ordförandemötet eftersom ordförande var på JURO-möte. De diskuterade främst om olika bidrag, nollning och tidningarna som finns på respektive universitet. De pratade även om universitetsfejden som förr var en fotbollsturnering mellan de olika universiteten. Planen är att detta ska diskuteras vidare mellan idrottsansvariga på varje univeristet. Hon har även varit på HCS-möte, som är kårens grupp för hållbar utveckling. Hon har även presenterat sig på GAIUS första möte.

Kassör

Kassör har fört det löpande arbetet och arbetat med revideringar av budgeten.

Sekreterare

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokollen.

Chefredaktör

Chefredaktören har sammanställt enkäten om psykisk hälsa och även försökt få till en artikel om fysisk hälsa. Hon har sammanställt presentationerna av JF styrelse och redigeringen är nu igång till första numret av Rättstrycket.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har arbetat med att ta fram nya fotbollsställ och logga för Sveriges Rikes Lag.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har varit på UU-möte och arbetat med JURO-årsrapport. De var också med i Karlstad och var med på JURO mötet. De har även sammanställt Canvas enkäten och skickat det vidare till Institutionen.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har börjat sälja biljetter till diplomeringsbanketten. De har även löst eventuella toastmasters till diplomeringen. Inbjudan till vårbanketten kommer förhoppningsvis i början av nästa vecka.

Kommunikationsansvarig

Kommunikationsansvarig har publicerat inlägg och stories på Instagram och redigerat en bild till vårbanketten.

Näringslivsansvariga

Näringslivsansvariga har delat ut fika tillsammans med Mannheimer Swartling som blev väldigt lyckat. De har även haft ett event tillsammans med dem på deras nya kontor. De har också haft möte med en eventuell ny samarbetspartner och svarat på mail.

[Zuzan Ismail anländer kl. 08:14 och presenterar sig själv för styrelsen]

§ 9 Varvet runt arbetsgrupper

Arbetsgrupp: Järnbalken

Arbetsgruppen har kommit överens om en deadline och ska ha ett möte efter detta datum. Ordförande fick även inspiration under banketten i Karlstad och samlade på sig låtar samt pratade med Juridiska Föreningen i Stockholm och i Uppsala som ska skicka sina sångböcker.

Arbetsgrupp: 5-kamp

Arbetsgruppen har beslutat att skjuta upp 5-kampen till hösten istället då det inte har varit möjligt att hitta ett datum som passar för både studenterna och Institutionen.

§ 10 Diskussion: Öka spridning av Rättstrycket

Chefredaktör hade möte med MAQS förra veckan och de diskuterade bland annat om spridningen av Rättstrycket. Hon fick information om att Juridiska Föreningen i Stockholm skickar hem tidningen till alla studenter och undrar om det överhuvudtaget är ekonomiskt och praktiskt möjligt? Hon frågar även styrelsen om de har tips på hur man kan öka spridningen av Rättstrycket då hon tycker att det kan förbättras för att nå ut till fler studenter.

Styrelsen diskuterar för- och nackdelar med att skicka ut till alla medlemmar och ska undersöka om det är både ekonomiskt och praktiskt möjligt. Vice ordförande berättar att de hade en lång diskussion om tidningar på ordförande-mötet i Karlstad. Uppsala har enbart en digital tidning och de andra lärosätena skickar ut men har stora problem med det. Det största problemet är att många tidningar kommer tillbaka då adresserna inte uppdateras. Chefredaktör ska titta vidare på detta och försöka hitta den bästa lösningen. Styrelsen ger också som förslag att man ska försöka i samband med varje släpp göra någon form av händelse för att uppmärksamma fler. Vid första numret är idén att hyra in en glassbil för att öka spridningen.

§ 11 Beslut: Budget revidering

Kassör går igenom budget revideringen. Styrelsen har fått tillgång till underlaget innan mötet och kan därmed ta ett välgrundat beslut.

Styrelsen går till beslut att:

anta budget revideringen

Enhälligt (12/12)

§ 12 Diskussion: Institutionens-lunch

Förr organiserades en lunch ca en gång i månaden där man bjöd näringslivet och Institutionen till Hyllan. Då hade studenterna möjlighet att diskutera examensarbete, ställa frågor om skolarbete och utbyta erfarenheter med varandra. Det blev på så vis en mindre tröskel mellan studenter, lärare och potentiella kollegor. Styrelsen är intresserade av att anordna detta igen och passar på att diskutera detta eftersom proinspektorn Zuzan är närvarande på mötet.

Hon berättar att det lades ut ett Facebookevent för varje tillfälle och att alla hade med sig sina matlådor till Hyllan. Det blev därmed en avslappnad stämning och kändes informellt vilket hon tror är det bästa för att man ska få ut så mycket som möjligt av det. Hon ska prata med sina kontakter ute i näringslivet och hoppas kunna bidra med en bredare arbetsgrupp, så att det finns möjlighet att kanske komma i kontakt med nya inom näringslivet.

Styrelsen ska titta vidare på detta och försöka anordna en lunch innan sommaren.

§ 13 Diskussion: Sommaravslutning med resterande programföreningar

Ordförande har pratat med Ekonomiska Föreningens ordförande och de föreslog att alla programföreningar kunde ha en sommaravslutning ihop. De gav som förslag att det skulle anordnas ett "sommar-OS" och kora "bästa program" på skolan. Det finns ännu inget planerat kring detta och ordförande undrar mer hur styrelsen ställer sig till förslaget.

Styrelsen ställer sig positiva till det och tycker det låter som ett bra och roligt förslag. De tror även att det nås ut till fler vilket uppskattas. Det enda som kan bli problem är att hitta ett datum som passar för alla program på skolan. Ordförande ska kolla mer på det för att se om det är möjligt.

Evenemangsansvariga ska träffa FEMJUR imorgon och berätta om idén för dem också.

§ 14 Diskussion: Alumnikväll

Ordförande berättar att det är för få som anmält sig till alumnikvällen. Det är ett fåtal examinerade som anmält sig och det främsta syftet var att komma i kontakt med dem.

Datumet visade sig krocka med Göteborgsvarvet och han tror att detta är en bidragande faktor till att intresset var större än biljetterna som faktiskt såldes. Han ger som förslag att skjuta upp det till september och marknadsföra kvällen bättre.

Styrelsen instämmer och beslutar därför att skjuta upp kvällen. Ordförande ska skicka ut information om detta till alla berörda. Styrelsen diskuterar att redan nu försöka hitta ett datum och börja planera inför kvällen.

§ 15 Buget: GAIUS budget

Kassör går igenom GAIUS budget. Styrelsen har fått underlaget inför mötet för att kunna ta ett välgrundat beslut.

Styrelsen går till beslut att:

anta GAIUS budget 2023

Enhälligt (11/11)

Arta Ekman förklarades jävig och var därmed inte röstberättigad.

§ 16 Övrigt

Idrottsansvarig har fått ett utkast på olika loggor till Sveriges Rikes Lag och vill visa de olika för styrelsen. Styrelsen diskuterar förslagen och ger tips på förbättringar och ändringar då styrelsen inte tycker att något förslag är lysande.

§ 17 Nästa möte

2023-04-11 kl. 08:00-09:00.

§ 18 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:55



Hassan Othman (24 apr 2023 19:24 GMT+2)

Hassan Othman



Beatrice Gustafsson (24 apr 2023 20:48 GMT+2)

Beatrice Gustafsson